

质量管理体系认证证书

兹证明

纳新塑化(上海)有限公司

注册地址: 上海市静安区裕通路 100 号 2701-3 室

审核地址:上海市静安区裕通路 100 号 2701-3 室

其质量管理体系已通过 NOA Certification 的评审,符合

GB/T 19001-2016 idt ISO9001:2015 标准

认证范围

化学工业原材料和产品(危险化学品限许可证范围)、塑料产品的 销售

(代码: 29)

认 证 证 书 编号: NOA20105418

统一社会信用代码: 91310000568028241E

首次注册日期: 2020年08月04日

监督审核通过标签:



第二次监审 贴标处 第三次监审 贴标处



认证经理









MSCB-261

微信扫描上方二维码, 验 证 证 书 有 效 性 。

证书签发日期: 2023.08.01

注册截止日期: 2026.08.03

本证书由挪亚检测认证集团有限公司提供,获证组织应按照认证认可规则和认证合同规定执行监督审核,并加贴监督审核通过标签,以保持证书有效性。认证证书是否有效应登录本机构网站(www.noagroup.com)查询或微信扫描上方二维码,亦可登陆CNCA网站(www.cnca.gov.cn)查询。



QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

This is to Certify that the QUALITY MANAGEMENT SYSTEM of

Nexeo Plaschem (Shanghai) Co., Ltd.

Registered Address: Room 2701-3, No. 100 Yutong Road, Jing an District, Shanghai, Jing an

Audit Address: Room 2701-3, No. 100 Yutong Road, Jing' an District, Shanghai, Jing' an

has been assessed by NOA Certification and found to comply with

GB/T 19001-2016 idt ISO9001:2015

for the scope of

Sales of raw materials and products of chemical industry (hazardous chemicals within the scope of license) and plastic products

(Code: 29)

Certificate Number:

NOA20105418

Unified Social Credit Code:

91310000568028241E

Initial Certification Date:

04 Aug. 2020

Surveillance Audit Pass Label:



Surveillance 2 Audit Pass Label Surveillance 3 Audit Pass Label



Certification Manager









MSCB-261

Please scan the QR code above by WeChat to check certificate validity.

Certificate Issue Date: 01 Aug. 2023

Certificate Expiry Date: 03 Aug. 2026

This certificate is issued by NOA Testing & Certification Group Ltd. The certificate holder shall perform the supervision and audit in accordance with the certification and accreditation rules and the certification contract, and affix a surveillance audit pass label to maintain the validity of certificate. To verify the validity of certificate, please visit our website (www.noagroup.com) or scan the QR code above by WeChat, or visit the CNCA website.(www.cnca.gov.cn).